
Spørsmål fra Pål S. Mathiesen(SV) - Ambulansesituasjon


Vedr ambulansesitasjonen:

Vi ruster oss nå for å kunne gi befolkningen en trygghet der vi viser at vi har kontroll på 
spredning av smitte og tilstrekkelig behandling til rett tid.

Det har vist seg at det er begrensninger i luftambulansens kapasitet til å frakte pasienter 
som trenger sykehusbehandling.

Kan vi være trygg på at denne kapasiteten ikke vil komme i veien for nødvendig 
behandling av innbyggerne?

 

Vh

Pål S Mathiesen

SV


